

Notice of Proposed Procurement (NPP)

This requirement is for: The Department of Foreign Affairs, Trade and Development (DFATD)

Title of the requirement:

Project: Heritage Building - Upgrade to service stairs at the Official Residence in Paris
Required Services: Construction
Location: Official Residence in Paris (France)

Description of the requirement:

Her Majesty the Queen in Right of Canada, represented by the DFATD, is looking for construction firms that are able and willing to complete a construction project for the upgrade of the service stairs of the Canadian Official Residence in Paris (France).

The project consists of demolishing existing stairs and rebuilding them to allow for the integration of a new freight elevator, the installation of new ornamental balustrades of historic appearance, the installation of gratings and the new connection to the existing drainage systems; all these new elements must comply with the laws and standards in force in the 8th arrondissement, Paris, France.

As a result of this NPP and due to the diplomatic nature of the residence, its location and the nature of the work, only companies meeting the enclosed mandatory requirements and demonstrating interest will be invited to submit a proposal.

Mandatory Criteria:

ONLY companies having experience in heritage conservation projects and urban planning requirements in the 8th arrondissement. in Paris, France will be considered.

To note:

The DFATD provides secure diplomatic facilities around the world. Given its diplomatic vocation, it is common for the Official Residence to organize events related to political functions. Therefore, construction firms who will be invited to submit a proposal will have to plan their working environment in order not to interfere with the day-to-day activities of the Official Residence

Proposed period of contract

The period of the proposed contract will be from July 15, 2018 to September 15, 2018 (approximate dates)
File Number: 18-14288 B-PARIS-110
Contract Advisor: Michel Violette
E-Mail: realproperty-contracts@international.gc.ca

Avis de projet de marché (APM)

Cette exigence est pour: Le Ministère des Affaires Étrangères, du Commerce et du Développement (MAECD)

Titre de la demande:

Projet: Bâtiment patrimonial - Améliorations Escalier de service - Résidence Officielle à Paris
Services requis: Construction
Localisation: Résidence Officielle à Paris (France)

Description du besoin:

Sa Majesté la Reine du chef du Canada, représentée par le MAECD est à la recherche de firmes de construction qui sont capable et désireuse de réaliser un projet de construction correspondant à la restauration d'un escalier de service de la résidence officielle du Canada à Paris (France).

Le projet consiste à démolir et à reconstruire les escaliers pour permettre l'intégration d'un nouveau monte-charge, à faire l'installation d'une nouvelle balustrade ornementale d'apparence historique, à installer des Caillebotis et faire le raccord au siphon de cours existant pour le drainage des eaux de surface, le tout doit être conforme aux lois et normes en vigueur dans le 8e arrondissement, Paris, France.

Dues à la nature diplomatique de la résidence, de son emplacement et de la nature des travaux, les entreprises qui rencontrent les exigences obligatoires suivantes et qui démontrent un intérêt suite à cet APM seront invitées à soumettre une proposition.

Exigences obligatoires:

SEULEMENT les entreprises détenant une expérience dans les projets de conservation du patrimoine et qui rencontre les exigences d'aménagement urbain affairant le 8^{ième} arrondissement à Paris, en France seront considérées.

À noter:

MAECD fournit des installations diplomatiques sécurisées dans le monde entier. Compte tenu de sa vocation diplomatique, il est fréquent que la Résidence Officielle organise des événements liés à des fonctions politiques. Par conséquent, les firmes de construction qui seront invitées à soumettre une proposition devront prendre en considération leur l'environnement de travail pour ne pas nuire aux activités quotidiennes de la Résidence Officielle à Paris en France,

Durée du contrat proposée:

La période du contrat proposée sera du 15 juillet 2018 au 15 septembre 2018 (dates approximatives)
Numéro du dossier : 18-14288 B-PARIS-110
Conseiller contractuel : Michel Violette
Courriel : realproperty-contracts@international.gc.ca